

《单词百科:interventions是什么意思?interventions怎么发音?interventions的解释和用法》

英语单词interventions是什么意思?interventions怎么读?interventions怎么发音?简答网为您整理了interventions的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



interventions怎么读

interventions的读音:[ɪ nt ə 'ven ʃ nz]

interventions的意思

1、n.介入，干涉，干预(intervention的名词复数);

interventions的相关词组

1、government intervention 政府干预;

2、Percutaneous Coronary Intervention 经皮冠状动脉介入治疗;

interventions的双语例句

1、Other chapters describe the variety of interventions available for alleviating these symptoms.

其他章描述为减轻这些症状可提供的干涉的种类.

2、Fortifying executive function and restraining impulsivity are possible with active interventions.

积极干预可能有助加强执行功能和抑制冲动性.

3、Yet, these interventions were usually not motivated by obvious classical vital interests.

然而, 这些干预通常不是由明显的传统重大利益引发.

4、Early interventions are of great importance to children with congenital sensorineural deafness.

儿童先天性感音神经性聋的早期干预非常重要.

5、The judge's frequent interventions made a mockery of justice.

法官的屡屡干预是对正义的践踏.

6、Juvenile firesetting interventions: What works for children and families?

为了干预青少年纵火现象,我们该为孩子及其家庭做些什么?

7、It reviews computer-based diagnosis, planning and monitoring of therapeutic interventions.

回顾基于电脑之诊断、规划与监测在治疗方面之处置.

8、Better early predictors of disease severity and clinical interventions are needed.

寻求更好的疾病恶化的预示因子及临床干预措施是非常必要的.

9、The new guidelines include educational interventions, medical care and family support tools.

新的引导方法包括教育干预、药物治疗以及家庭辅助工具.

10、The pound continued to sag despite four interventions by the Bank of England.

尽管英格兰银行四次出手干预, 英镑仍不改颓势。

11、Traders know sudden interventions can leave them nursing huge losses in seconds.

交易员明白,突然的干预会使他们在数秒钟之内遭受巨额损失.

12、As for the investigated interventions, 25 studies assessed TCM and 12 assessed acupuncture.

干预措施为中医药者25篇,针灸者12篇.

13、But the crisis lifted the stigma of such interventions.

但此次危机为这类干预措施洗去了污名.

14、Experiments have shown that the right early interventions can correct this cycle.

实验表明,正确的早期干预可以纠正这种循环.

15、Such interventions will focus in particular on improving water management rainfed agriculture.

对于当地这种受降雨量支配的农业,这些干预措施特别注重提高水资源管理水平.

以上是简答网为您整理的interventions怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。查看更多关于interventions的用法、interventions的释义、interventions的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/interventions>